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دکتر آخوندی معاون توسعه مدیریت سازمان منطقه آزاد کیش  در جلسه انجمن سرمایه گذاران و کارآفرینآن کیش:

بانک های کیش  از حداکثر ظرفیت خود برای 
کمک به فعالین اقتصادی کیش استفاده کنند 

 به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش دکتر 
آخوندی عضو هیئت مدیره و معاون توسعه 
مدیریت ســازمان  منطقه آزاد کیش در این 
جلسه ضمن تاکید بر ضرورت همراهی و 
همکاری همه نهادها در قابل تحمل کردن 
و تســهیل شرایط ســخت اقتصادی برای 
گــذار از این مرحله از بانک ها خواســتند 
که با اخذ مجوزهای لازم از مسئولین ارشد 
بانک ها جهت تامین نقدینگی مورد نیازبا 
استفاده از همه ظرفیت های خود  به کمک 
فعالیــن اقتصادی بشــتابند و همچنین از 
تمامی اختیارات منطقه ای خود در جهت 
کاهش بوروکراسی و تسریع در پرداخت 

تسهیلات و آسان کردن شرایط بکوشند..
دکتر آخوندی  در این نشست  خاطر 
نشان کردند : نحوه تعامل و برخورد بانک 
ها با مردم و فعالیــن اقتصادی جزیره در 
این شــرایط سخت و نحوه همراهی آنان 
در خاطر افــکار عمومی و فعالین  منطقه 
خواهد مانــد واین موضوع هم چنین  در 
مناسبات و تعاملات پولی _بانکی سازمان 
و فعالین اقتصادی با بانک ها در شــرایط 

پسا کرونا تاثیر خواهد داشت .
در این جلســه  هــم چنین مهندس 
مقــدس زاده معاون اقتصادی و ســرمایه 
گذاری سازمان منطقه آزاد کیش  و رئیس 
ســتاد اقتصادی مقابله با کرونا نیز ضمن 
تقدیــر  از نحــوه همراهــی و همکاری 
ســازمان و بخش خصوصی در مدیریت 
بحران ناشی از شیوع بیماری کوید ۱۹ به 
ضرورت همکاری و همراهی همه نهادها 
و بــه ویــژه بانک ها در تامیــن نیازهای 

نقدینگــی بخش خصوصی در شــرایط 
کنونی تاکید کردند.

 در این نشســت  نمایندگان برخی  
بانک های فعال در جزیره سیاســت ها و 
بسته های حمایتی خود از فعالین اقتصادی 

را بیان  نمودند. .
با توجه به اینکه به جزتعویق اقساط 
با دریافت ســود و بــدون جریمه برای 
ماههای اسفند و فروردین هیچگونه بسته 
حمایتی دیگری از ســوی دولت و بانک 
مرکزی ابلآغ نشده است ، نمایندگان بانک 
های حاضر در این نشســت  آمادگی خود 
را جهت مساعدت برای ارایه تسهیلات به 
فعالین اقتصادی با تسهیل در بوروکراسی 
اداری و بدون در نظر گرفتن مانده حساب 

و در چارچــوب اختیارات و تفاهم نامه با 
تشکل های صنفی اعلام کردند .

در این راســتا هیات امنای انجمن و 
روسای کمیته های سه گانه ستاد اقتصادی 
مقابله با کرونا حاضر در جلســه خواستار 
ســهولت در ارایــه خدمــات ، کاهــش 
بوروکراســی ، در نظر گرفتن دوره تنفس 
برای شروع اقساط به ویژه ارائه تسهیلات 
برای کســب و کارهــای کوچک را مورد 

تاکید قرار دادند.
هم چنین در این جلســه سرداری 
رئیس بانک ملــی جزیره کیش از انعقاد 
تفاهم نامــه با جامعه بازاریان و عملیاتی 
کردن آن برای ارائه تسهیلات به بازاریان 
محترم بــا معرفی نامه جامعــه بازاریان 

خبر داد.
در این جلســه هم چنین دکتر نادری 
مدیر ســرمایه گذاری سازمان  و دبیر ستاد 
اقتصــادی مقابلــه با کرونــا ، امام رئیس 
اداره بورس ،بانک و بیمه ســازمان منطقه 
آزاد کیش ، آبیــاری معاون بانک تجارت 
هرمزگان ، ســرداری رئیس حوزه شعب 
بانک ملــی کیش ، اکبــری نماینده بانک 
صادرات و خانم وهاب زاده نماینده بانک 
گردشگری ،مسیح اله صفا، رحمان سادات 
نجفی و احمد کتابفروش روســای کمیته 
های سه گانه گردشگری ،تجاری و صنعتی 
ستاد اقتصادی مقابله با کرونا  و دیگر اعضا 
هیــات امنا انجمن ســرمایه گذاران و کار 

آفرینان کیش  حضور داشتند..

  اقتصاد کیش - به منظور تسهیل شرایط و بررسی چگونگی کاهش تبعات اجتماعی و اقتصادی ناشی از  شیوع  ویروس کرونا برای مردم و فعالین اقتصادی جزیره  کیش 
و ضرورت وفاق و همدلی بین مدیران حوزه های مختلف فعال در جزیره جلســه ای به دعوت انجمن ســرمایه گذاران و کارآفرینآن کیش با حضور دکتر آخوندی عضو هیئت 
مدیره و معاون توســعه مدیریت  ســازمان منطقه آزاد کیش ، مهندس مقدس زاده معاون اقتصادی و ســرمایه گذاری ســازمان منطقه آزاد کیش ،  نمایندگان تعدادی از بانک های 

فعال در کیش و اعضا انجمن سرمایه گذاران و سرمایه گذاران کیش در محل دفتر این انجمن برگزار شد.

  اقتصاد کیش - اولین جلســه شــورای آموزش و پرورش منطقه انزلی با حضور معاون 
وزیر و رئیس ســازمان مدارس و مراکز غیردولتی و توســعه مشارکت های مردمی به صورت 

ویدیو کنفرانس برگزار شد. 
مجتبی زینی وند با اشــاره به این که اکنون ۱۵ منطقه آموزش و پرورش دارای ۱۷۰هزار 
دانش آموز و قریب به ۱۰هزار فرهنگی در مناطق مدیریت خود هستند، بیان کرد: ما در آموزش 
و پرورش بسترسازی برای مشارکت و ایفای نقش در امر تعلیم و تربیت را وظیفه خود می دانیم. 
به همین دلیل قانون شوراها و شوراهای آموزش وپرورش را یک ظرفیت مهم برای تبدیل تعلیم 
و تربیت به یک گفتمان ملی تلقی و تلاش می کنیم در بستر این شورا و این قانون برای ارتقای 

شرایط بهره گیری از تمام منابع و امکانات را با مشارکت مردم مهیا کنیم.
عضو شورای معاونان آموزش وپرورش با بیان اینکه مناطق آزاد با اهداف بلندی که برای 
ایجاد و تشــکیل آن ها در قانون پیش بینی شده یک ظرفیت مهم برای توسعه عدالت آموزشی 
هستند، ادامه داد: با همین نگاه تفاهم نامه ای را با شورای مناطق آزاد در سال ۱۳۹۳ منعقد کردیم 
و در جلسات متعدد، آیین نامه چگونگی اداره آموزش و پرورش مناطق آزاد را به شورای عالی 

ارسال کردیم که آخرین مراحل تصویب را طی می کند.
زینی وند با بیان اینکه اولویت دادن به آموزش از موضوعات مهم توســعه در کشورهای 
پیشرفته است، افزود: از رسالت های مناطق آزاد الگوسازی برای توسعه همه جانبه در قالب سند 
چشــم انداز ۱۴۰۴ ایران اســت و حمایت از حوزه آموزش و پرورش به عنوان زیربنای توسعه 
پایدار است. ما آماده ایم با دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد تجاری و صنعتی در این خصوص 
همکاری کنیم زیرا در این صورت تحقق ایده الگو بودن آموزش وپرورش در این مناطق می تواند 
برای سایر مناطق و حتی مدارس ما نمونه و معیار خوبی باشد. اما نقش الگویی در شرایطی محقق 
می شود که مسائل فرهنگی و اجتماعی به طور اعم و آموزش و پرورش به صورت اخص، در 
اولویت برنامه ریزی ها و سرمایه گذاری مدیران عامل این مناطق باشد و در این مناطق فرهنگ، 

سرمایه و ابزار خلق ثروت های مادی و معنوی است.
معاون وزیر آموزش وپرورش به تاثیرات توسعه آموزش وپرورش پرداخت و گفت: اگر 
در این مناطق آموزش و پرورشی در طرازِ الگو برای سایر نقاط کشور ایجاد شود شاهد ارتقای 
امنیت اجتماعی، اعتلای اخلاق، پاسداری از ارزش های قومی و منطقه ای و افزایش همگرایی 

ملی خواهیم بود.
رئیس ســازمان مدارس و مراکز غیر دولتی و توسعه مشارکت های مردمی با بیان این که 
بــدون دانایی نمی توان از توانایی هیــچ جامعه ای بهره برد، عنوان کرد: حمایت مدیران مناطق 
آزاد در حوزه تعلیم و تربیت باعث ارتقای کیفیت آموزش و پرورش در این مناطق شده است.

وی با اشاره به اهمیت جلسات شورای آموزش وپرورش مناطق آزاد افزود: باید توسعه 
زیر ساخت های آموزش هوشمند و الکترونیک بر بستر فضای مجازی و حمایت و تقویت شبکه 

شاد برای نهادینه سازی آموزش الکترونیکی در مدارس مناطق آزاد در دستور کار قرار گیرد.

  اقتصاد کیش -  سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: ما در مناطق آزاد هیچ دخل 
و تصرفی نکردیم فقط محدوده آن را به شدت کاهش دادیم و کوچک کردیم. ممنوعیت کالای 
مسافر و ورود خودرو ها به مناطق آزاد جدید را در چندین ماده لایحه گنجاندیم و به شدت این 

مناطق را محدود کردیم که صرفا مناطقی تولید محور و صادرات محور باشند. 
هفته گذشته کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با موضوع بررسی ایراد شورای 
نگهبان به لایحه ایجاد ۸ منطقه آزاد تجاری ـ صنعتی و اصلاح و ایجاد ۱۳ منطقه ویژه اقتصادی 
تشکیل جلسه داد و با وجود مخالفت شورای نگهبان، بر مصوبه خود مبنی بر تعیین نقشه های 
مناطق ویژه اقتصادی توسط دولت اصرار ورزید. این لایحه پیشتر در آذر ماه سال ۹۸ و در جلسه 

علنی مجلس به تصویب رسید، اما مورد ایراد شورای نگهبان قرار گرفته بود.
در همین زمینه ســید حسن حسینی شاهرودی، سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس 
گفت: شورای نگهبان تاکنون سه بار به این مصوبه ایراد گرفته و برای بررسی به کمیسیون ارجاع 
شد. در آخرین مرتبه نیز روز سه شنبه دوم اردیبهشت ماه جلسه ای در کمیسیون با حضور نماینده 
شورای نگهبان، دکتر بانک دبیر شورایعالی مناطق آزاد و اعضای کمیسیون برای بررسی مجدد 
لایحه تشکیل شد. در این جلسه نماینده شورای نگهبان بر نظر این شورا اصرار کرد و اعضای 
کمیسیون هم با ادله قانونی اعلام کردند که لایحه مشکلی ندارد و بدون هیچ گونه اصلاحیه ای 
به صحن علنی ارسال می شود تا مورد بررسی مجدد قرار گیرد. این لایحه یا در صحن علنی رد 

می شود و یا با اصرار نمایندگان به مجمع تشخیص مصلحت نظام ارجاع خواهد شد.
 وی افزود: ما مصوبه کمیسیون را در اولین زمان بازگشایی مجلس ارسال خواهیم کرد تا 

در نوبت رسیدگی در صحن علنی قرار گیرد.
حســینی شــاهرودی در ادامه با اشاره به اینکه ما در بدو امر با توسعه مناطق آزاد مخالف 
بودیم، اما وقتی از برخی مناطق مانند ارس و انزلی بازدید کردیم احساس شد که امکان توسعه، 
تولید، اشتغال و صادرات در این مناطق وجود دارد، گفت: نباید همه مناطق را مشابه هم  ببینیم 

و یا بگوییم این ها محل واردات یا قاچاق کالا هستند.
شاهرودی درباره جزئیات لایحه ایجاد ۸ منطقه آزاد تجاری - صنعتی و اصلاح و ایجاد 
۱۳ منطقه ویژه اقتصادی نیز گفت: ما در مناطق آزاد هیچ دخل و تصرفی نکردیم فقط محدوده 
آن را به شــدت کاهش دادیم و کوچک کردیم. ابتدا نقشــه ها را دیدیم و شهر ها را از آن خارج 
کردیم و بســیاری از معایبی که موجب قاچاق کالا از مناطق ویژه شده و نیز عدم محصوریت 
و وجود گمرکات و دســتگاه های نظارتی در آنها را بررسی کردیم. ممنوعیت کالای مسافر و 
ورود خودرو ها به مناطق آزاد جدید را در چندین ماده لایحه گنجاندیم و به شدت این مناطق 

را محدود کردیم که صرفا مناطقی تولید محور و صادرات محور باشند.
وی تاکید کرد: اگر مناطق آزاد جدید محصور و محدود شوند و این مکانیزم رعایت شود، 
طبیعتا به تولید، اشتغال و صادرات کمک می کند و می تواند برای کشور ارزآوری داشته باشد و 
جایگزین فروش نفت شود؛ کاری که همسایگان ما امروز با قدرت و شدت آن را دنبال می کنند. 
به طور مثال عمان امروز با کمک چین، هند و پاکســتان بحث مناطق آزاد را پیگیری می کند و 
ما نباید عقب از آنها بمانیم، اما باید محدودیتی قائل شویم که یقین حاصل کنیم که این مناطق 
صادرات محور باشند. این اتفاق افتاده و با این حال در شورای نگهبان با آن مخالفت شده است.

سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی درباره ایجاد مناطق ویژه اقتصادی 
جدید نیز گفت: چون پیشنهادات در این زمینه بسیار متعدد بود به طوری که بیش از ۹۰ پیشنهاد 
واصل شد، ما همه این پیشنهادات را منوط به رعایت بعضی از اصول کردیم که توسط شورای 

برنامه ریزی استان تصویب شود.
 شاهرودی با تاکید بر اینکه زیرساخت های ایجاد مناطق ویژه اقتصادی جدید باید آماده 
شود، گفت: در این مناطق بخش خصوصی باید سرمایه گذاری انجام دهد و دولت نباید ریالی 
هزینه کند؛ حتی هزینه پرسنل موجود در آنجا نظیر پرسنل گمرک را نیز دبیرخانه مناطق آزاد از 

محل هزینه های مناطق آزاد پرداخت کند و نباید از بودجه جاری دولت پرداخت شود.
وی درباره ایراد شــورای نگهبان درباره ایجاد مناطق ویژه اقتصادی جدید نیز گفت: ما 
مناطق ویژه اقتصادی را برای توسعه بخش خصوصی در اقتصاد دیده بودیم که این هم مورد 
ایراد واقع شــد؛ آخرین ایراد این اســت که محدوده این مناطق باید مشخص شود. نام بیش از 
۹۰ منطقه در لایحه ذکر شده، اما محدوده آنها برابر تبصره یک ماده یک قانون مناطق ویژه باید 
با پیشنهاد دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد و تصویب هیات دولت باشد نه مجلس؛، اگر بنا 
باشد مجلس وارد محدوده این تعداد منطقه ویژه اقتصادی شود قطعا مشکلات زیادی ایجاد 
خواهد شد. از این جهت ما بر اجرای قانون اصرار و تاکید کردیم که هیات دولت باید محدوده 
این مناطق را تصویب کند و همچنان کمیسیون نیز بر این نظر پایبند است و ان شاالله امیدواریم 

نتیجه لازم را دریافت کنیم.

مناطق آزاد جدید صرفا تولید محور و 
صادرات محور خواهند بود

تقویت شبکه شاد برای نهادینه سازی 
آموزش الکترونیکی در مدارس مناطق آزاد 

در دستور کار قرار گیرد

زینی وند رئیس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی: سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس ؛ 

  اقتصاد کیش - معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگری سازمان منطقه آزاد انزلی گفت: 
فلسفه وجودی مناطق آزاد؛ تسریع در پیشرفت و تسهیل در توسعه کشور است. 

معاون فرهنگی،اجتماعی و گردشگری سازمان منطقه آزاد انزلی گفت:  فلسفه وجودی 
مناطق آزاد؛ تسریع در پیشرفت و تسهیل در توسعه کشور است، باید احیانا از پس جبران نارسایی 
ها و کوتاهی های صورت گرفته در فرهنگ کشور برآییم و قطعا به حول و قوه الهی با برنامه ریزی 

مدون و سیاست گذاریهای آگاهانه در این مسیر گام خواهیم گذاشت و ظفرمند خواهیم بود
دکتر مهدوی افزود ؛ برای تحقق توســعه همه جانبه باید سمن ها و گروهای فرهنگی و 

هنری و گردشگری و کلا نهادهای مدنی ما را در این مسیر یاری نمایند.
وی عنوان کرد ؛ که ما مدتی ست در حال تدوین یک برنامه و شیوه نامه مدونی هستیم که 
جشنواره های اختصاصا در ارتباط با گردشگری  ایجاد نماییم باید بنشینیم و ببینیم که چکار کنیم 
که بنیه کم رمق و بی رمق گردشگری را به قوت برسانیم و صنعت توریستم را به جایگاه و بستر 
حقیقی خودش سوق دهیم ، چرا که یکی از دریچه های مهم حل مشکلات و معظلات بیکاری 

جوانان ما صنعت توریسم و گردشکری است.
معاون فرهنگی اجتماعی و گردشگری منطقه آزاد انزلی گفت ؛ کشوری مانند سنگاپور تا 
حدود چهار دهه پیش بعضا از سوی بنادر خود محل تولید موش های جهان بود اما این کشور 
جهان اولی الان به نقطه ای رسیده است که با صنعت گردشگری عالی ترین پیشرفت و توسعه 
در ترم و نرم جهانی را دارا می باشد ما با این همه پتانسیل گردش گری و جهان گردی در ایران 

هنوز دچار مصائب و مشکلاتی هستیم باید بپرسیم که چرا ؟

  اقتصــاد کیش - برنامه زنده رادیویی » بهار جان ها «  عنوان ویژه برنامه رادیویی افطار 
ماه مبارک رمضان است که در ۳۰ قسمت ۱۰۵ دقیقه ای و با ساختار کلامی ، پیامی و آوایی از 

ساعت ۱۸:۴۵ از صدای مرکز کیش پخش می گردد.
این برنامه شامل بخش هایی چون : کارشناس مذهبی ، آداب و رسوم اقوام در ماه مبارک 
رمضان ، گزارش ، روزه اولی ها ، با خاطرات ماه رمضان ، معرفی کتاب ، درس هایی از نهج 
البلاغه ، تغذیه و سلامت ویژه ماه مبارک رمضان ، سوال همراهی و مسابقه ، داستانک های 

مذهبی ، پویش همدلی و نیایش و اذان و مناجات خواهد بود .
تهیه کنندگان : لیلا تاجر زاده - اسماء بدیعیان پور 

 گویندگان : ویدا فرجامی - علیرضا مقدسی
گزارشگران : علیرضا مقدسی- مهدی رشیدیان

فلسفه وجودی مناطق آزاد تسریع در پیشرفت 
و تسهیل در توسعه کشور است

معاون فرهنگی،اجتماعی و گردشگری منطقه آزاد انزلی :

زنگ خطر شیوع کرونا در مجتمع های تجاری بندرعباس 
  اقتصــاد کیش - افزایش شــمار 
مبتلایــان به کرونــا از مبدأ بــازار ماهی 
فروشان بندرعباس که شاهد مراجعه بسیار 
شهروندان بوده، زنگ خطر را برای مجتمع 
های تجاری این شــهر که شرایط مشابهی 
از نظر شــلوغی و ازدحــام دارند، به صدا 

درآورده است. 
به گزارش اقتصاد کیش به نقل از ایرنا 
بازار ماهی فروشان بندرعباس در چند روز 
گذشــته کانون آلودگی مردم به کرونا بوده 
و از همین رو نیز فعالیت این بازار تا زمان 
رسیدن به وضعیت استاندارد متوقف شده 

است.
و ایــن به معنــای آن که در صورت 
رعایــت نکردن فاصله گذاری اجتماعی و 
نکات بهداشتی ، باید شاهد بحرانی دیگر از 
جنس کرونا باشیم که این بار از مجتمع های 
تجاری راه به سوی خانه ها خواهد گشود 

و یک همه گیری را رقم خواهد زد.
با بازگشــایی واحدهای تجاری کم 
خطر و از سرگیری فعالیت های اقتصادی و 
سهولت در ترددهای شهری و بین شهری، 
هر روز بیش از روز قبل شاهد حضور مردم 

در سطح شهر هستیم.
این در شــرایطی است که هنوز هیچ 
دارویی برای درمان کرونا کشــف نشــده 
و همچنــان تنهــا راه در امان ماندن از این 
ویروس ناشناخته، ماندن در خانه و رعایت 

نکات بهداشتی است.
متاسفانه صاحبان برخی از مشاغل از 
سرگیری بخشی از فعالیت های اقتصادی 
را گویــی به منزله پایــان بحران کرونا می 
داننــد و دیگر توجه چندانــی به رعایت 
فاصلــه گذاری اجتماعــی ندارند که این 
گروه ها خواسته یا ناخواسته تهدید جدی 

برای سلامت جامعه محسوب می شوند.

البته مسوولان امر همواره بر برخورد 
بــا این گروه ها تاکید کرده و لازمه فعالیت 
تمام گروه های صنفی را ثبت نام در سامانه 
وزارت بهداشت اعلام کردند که مهلت آن 
ســاعت ۲۴ پنجم اردیبهشت ماه به پایان 

رسید.
درحالیکه در استانهای کشور شیوع 
ویروس کوویــد ۱۹ فروکش کرده اما در 
هرمــزگان در روزهای اخیــر اوج گرفته 
بطوریکه اکنون علاوه بر مردم ، مسوولان 
بهداشــتی ودرمانی نیز نگران کرده چرا که 
دراین مدت روند بیماری تحت کنترل بود 
ولــی یک دفعه موارد مثبت آن زیاد شــده 
بنابراین درخانه ماندن بهترین گزینه برای 

سلامت است.
رییــس دانشــگاه علوم پزشــکی 
هرمزگان ضمن هشدار نسبت به شلوغی 
و تردد بی مورد مردم در سطح شهر، گفت: 

طی ۷۲ ساعت گذشــته حدود یک هزار 
تست کرونا در سطح استان انجام شده که 

از این شمار ۱۴۴ مورد مثبت بوده است.
دکتر حسین فرشــیدی بیان داشت: 
بیشــتر موارد جدید افراد جوان هستند که 
به صورت سرپایی درمان می شوند و باید 

به مدت دو هفته در قرنطینه بمانند.
وی ادامــه داد: صاحبان مشــاغل در 
صورتی که در سامانه وزارت بهداشت ثبت 
نام نکرده باشــند، اجازه فعالیت ندارند و با 

متخلفان برابر قانون برخورد خواهد شد.
دکتــر فرشــیدی گفت: متاســفانه 
در ســطح شهر شــاهد شــلوغی و تردد 
غیرضروری شــهروندان هســتیم که این 
مساله بســیار نگران کننده می باشد و می 
توانــد روند قطع زنجیره انتقال کرونا را با 

مشکل مواجه کند.
رییــس دانشــگاه علوم پزشــکی 
هرمزگان تصریح کرد: بازگشایی کسب و 
کارها به معنای غلبه بر این بیماری نیست و 
با توجه به تداوم بیماری در کشور، رعایت 
تمامــی موارد بهداشــتی و حفاظتی برای 
پیشگیری و کنترل بیماری ضروری است.

معــاون بهداشــتی دانشــگاه علوم 
پزشکی هرمزگان تاکید کرد: مردم باید این 
نکتــه را مدنظر قرار دهند که بی توجهی به 
دستورالعمل های بهداشتی می تواند سبب 

بروز بحرانی جدید شود.
وی بیان داشت: اقدامات پیشگیرانه و 
عملی، رعایت دستورالعمل های بهداشتی و 
ایمنی، قرنطینه فردی و کاهش ســفر باعث 
کنترل ویروس کرونا می شــود و ما از مردم 

خواستاریم که این موارد را مدنظر قرار دهند 
تا شاهد یک بحران دیگر در جامعه نباشیم.

دکتــر حســین پور تصریــح کرد: 
شــهروندان در صورت مشاهده تخلف 
بهداشتی می توانند با سامانه ۱۹۰ تماس 
گرفتــه و هر گونه مغایــرت با پروتکل 
های بهداشــتی از جمله ایجاد تجمع را 

گزارش دهند.
معــاون بهداشــتی دانشــگاه علوم 
پزشــکی هرمــزگان ابراز داشــت: مردم 
بایــد خریدهای غیر ضــروری خود را به 
تعویــق بیاندازند و اجتنــاب از ترددهای 
غیرضروری، ماندن در خانه و اســتفاده از 
خرید اینترنتی و سفارش تلفنی را به منظور 
مبتلا نشدن به ویروس کرونا در دستور کار 

قرار دهند.

» بهار جان ها «  در رادیو کیش


